

1718 (XX). Petition from Mr. Heinz Langguth on behalf of Mr. Carl von Gebhardt (T/PET.2/201 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Heinz Langguth on behalf of Mr. Carl von Gebhardt concerning Tanganyika in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,⁶

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statement of its special representative;

2. *Decides* that no action by the Council is called for.

*839th meeting,
12 July 1957.*

1719 (XX). Petition from Mr. Juma Karata (T/PET.2/202 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined the petitions from Mr. Juma Karata concerning Tanganyika in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,⁷

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*839th meeting,
12 July 1957.*

1720 (XX). Petition from Mr. M. V. Bhardwa (T/PET.2/203)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. M. V. Bhardwa concerning Tanganyika in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,⁸

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to colonial regulations and general orders governing conditions of service of civil servants and in particular to general order No. 378 dealing with the grant of deferred leave, which specifically provides that when an officer is dismissed from the service he forfeits all such privileges.

*839th meeting,
12 July 1957.*

1721 (XX). Petition from Mr. Abdallah Saidi (T/PET.2/204)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Abdallah Saidi concerning Tanganyika in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,⁹

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*839th meeting,
12 July 1957.*

⁶ See T/PET.2/201 and Add.1, T/OBS.2/30, T/L.791.

⁷ See T/PET.2/202 and Add.1, T/OBS.2/32 and Add.1, T/L.791.

⁸ See T/PET.2/203, T/OBS.2/32, T/L.791.

⁹ See T/PET.2/204, T/OBS.2/33, T/L.791.

1718 (XX). Pétition de M. Heinz Langguth au nom de M. Carl von Gebhardt (T/PET.2/201 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Heinz Langguth, agissant au nom de M. Carl von Gebhardt, concernant le Tanganyika⁶,

1. *Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur la déclaration de son représentant spécial;

2. *Décide* que cette pétition n'appelle aucune mesure de la part du Conseil.

*839ème séance,
12 juillet 1957.*

1719 (XX). Pétition de M. Juma Karata (T/PET.2/202 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, les pétitions de M. Juma Karata concernant le Tanganyika⁷,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et les déclarations de son représentant spécial.

*839ème séance,
12 juillet 1957.*

1720 (XX). Pétition de M. M. V. Bhardwa (T/PET.2/203)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. M. V. Bhardwa concernant le Tanganyika⁸,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les règlements coloniaux et les ordonnances générales concernant les conditions de service des fonctionnaires et notamment sur l'ordonnance générale No 378 concernant l'octroi des congés différés, qui prévoit expressément que lorsqu'un fonctionnaire est licencié il perd le droit à tous ces privilèges.

*839ème séance,
12 juillet 1957.*

1721 (XX). Pétition de M. Abdallah Saidi (T/PET.2/204)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Abdallah Saidi concernant le Tanganyika⁹,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*839ème séance,
12 juillet 1957.*

⁶ Voir T/PET.2/201 et Add.1, T/OBS.2/30, T/L.791.

⁷ Voir T/PET.2/202 et Add.1, T/OBS.2/32 et Add.1, T/L.791.

⁸ Voir T/PET.2/203, T/OBS.2/32, T/L.791.

⁹ Voir T/PET.2/204, T/OBS.2/33, T/L.791.